
A Maximmun Racing Team duója győzelemmel szeretné befejezni az idei bajnoki szezont 

 Kazár Miklós: „Végre nyerni akarok a Mecsekben!” 

A kassai remek győzelmet követően szeretné feltenni a koronát a meglehetősen balszerencsés 

2015-ös bajnoki szezon utolsó futamán a Maximmun Racing Team párosa. Az összetett második 

helyén álló Kazár Miklós és navigátora, Ferencz Ramón számára ugyanis csakis egy cél lebeg: 

végre-valahára megnyerni a hétvégi Mecsek Rallye-t, ami eddig még egyiküknek sem sikerült. 

Kazár elárulta, a szezonzáró versenyhez érzelmi szálak is kötik, hiszen 1992-ben itt kezdődött el a 

pályafutása a sportágban, itt lett először magyar bajnok navigátorként valamint sofőrként is 

ezen a versenyen debütált. 

Eddig öt bajnoki futamon – Egerben, Miskolcon, Szombathelyen, Veszprémben és Kassán – 

dobogóra állhatott az idén Kazár Miklós és navigátora, Ferencz Ramón, ráadásul a legutolsó 

futamon már az idei első győzelmüket is megszerezték. Nos, a hétvégi Mecsek Rallye-n ugyanazt a 

pazar teljesítményt szeretné megismételni a Maximmun Racing Team duója, hiszen sem Kazár, 

sem pedig navigátora még sosem tudta megnyerni a legendás versenyt. A Mitsubishi Lancer EVO 

IX-est alaposan felkészítették a megpróbáltatásokra, és a Mecsekben ezúttal a siker érdekében két 

újítást is bevetnek ezúttal.  

„Számomra minden versenyen kizárólag a győzelem az elfogadható, ám ezen a hétvégén 

különösen fontos a számunkra a siker. A Mecsekben kerültem be a sportágba, amikor 1992-ben egy 

Ladával indulhattam navigátorként. Itt szereztem meg az első magyar bajnoki címem, itt kezdődött 

el sofőri pályafutásom, sosem hiányoztam erről a versenyről, ám ennek ellenére az első győzelem 

még mindig várat magára. Ennek érdekében mindent megtettünk az előkészületek során, mind az 

autó, mind pedig mi ketten is a topon vagyunk minden szempontból. Bízom magunkban, és ki 

merem jelenteni, ha végre nem lesz semmilyen technikai gondunk, akkor a lehető legszebben 

fejezhetjük be a 2015-ös idényt. A meteorológiai előrejelzések nem egyértelműek, de minden 

szempontból az lenne a legjobb, ha végig egyforma idő lenne: vagy essen végig, vagy ne legyen 

csapadék” – jelentette ki Kazár Miklós. 

 



 

 


